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MUDr. Čeplíková: 

Bola som oslovená viacerými obyvateľmi rodinných domov a prosili ma, aby som sa 

poďakovala mestu Trebišov, technickým službám za realizáciu tzv. štartovacích balíčkov, tzn. 

umiestnenie nádob na bioodpad a na kuchynský odpad. Niektorým domácnostiam to 

neskutočne uľahčí prácu narábaní trávou a ja si myslím, že v dôsledku to trošku odľahčí aj 

technické služby od menej áut, možno.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka odpadovej politiky, chcem samozrejme poďakovať nielen tímu pracovníkov mesta, 

najbližším spolupracovníkom, tzn. pánovi zástupcovi, pánovi prednostovi, ale aj príslušným 

oddeleniam, technickým službám a vám panie poslankyne, páni poslanci, pretože celý ten 

proces sa odvíjal už aj súbežne s viacerými investičnými projektmi, tzn. napr. aj v nedávnej 

dobe otvorenou mestskou kompostárňou. Na základe prvotných čísel, ktoré už máme zo 

zberov, môžeme konštatovať, že zber potravinového odpadu skutočne má svoje 

opodstatnenie. Navyše, vzhľadom na vegetačné obdobie, aj tvorba zeleného odpadu 

v jednotlivých domácnostiach už nateraz nezaťažuje tvorbu zmiešaného odpadu, tzn. ľudia si 

už dokážu vyčleniť zelený odpad z toho zmiešaného tak, aby do určených nádob 

a v pravidelných intervaloch pri vyprázdňovaní zaviedli systém, aby eliminovali zelený a 

potravinový odpad od odpadu zmiešaný, čo sa potom tak, ako si uviedla pani poslankyňa, 

môže prejaviť aj v tom, že náklady na zber alebo na manipuláciu a potom na vývoz už nie sú 

v takom objeme ako boli v nedávnej minulosti. Našou ambíciou je dosiahnuť čo najvyššie 

percento separácie, k tomu budú smerovať aj ďalšie aktivity. Ja len pripomínam, že čaká nás 

ešte ďalšie ťažké obdobie a to je obdobie od 1. januára 2025, kedy do platnosti vstupuje 

zákonná povinnosť o mechanicko-biologickej úprave odpadov. To je ďalšie dotrieďovanie, 

ktoré zasiahne celú republiku, čiže všetky mestá a obce a skutočne aj v tejto oblasti bude 

šťastie priať tým, ktorí sú pripravení. Takže predpokladám, že tých vecí, ktoré sú ešte v pláne 

v činnosti technických služieb ale aj mesta Trebišov je dosť, určite budeme pracovať na tom, 

aby sme aj s našim vedomím a s vašim súhlasom potom pristupovali k jednotlivým 

opatreniam a aby sme dosiahli zastabilizovanie cien v oblasti odpadovej politiky, pretože dnes 

odpad je skutočne drahý, samotná manipulácia a samotné skladkovanie, na to chcem 

zdôrazniť, je už takmer nemožné  alebo výhľadovo postupne končí, čiže bude len na 

rozhodnutí občanov ako sa postavia zodpovedne k tejto problematike a či dokážu vytriediť 

komplet celý vytvorený odpad na jednotlivé zložky tak, aby boli upotrebiteľné potom pre 

ďalšie spracovanie. Každopádne ďakujem aj za takýto podnet, je to povzbudením potom aj 

pre tých, ktorí sa  tejto problematike venujú na úrovni mesta alebo technických služieb.  

 


